



**SHIRE OF CHRISTMAS ISLAND
PUBLIC NOTICE**

38/25

17 November 2025

TEMPORARY PARTIAL ROAD CLOSURE - MURRAY ROAD

Due to possible inclement weather this week the temporary partial closure dates of Murray Road have been changed.

In accordance with section 3.50 of the Local Government Act 1995 (WA, CI), notice is hereby given for the temporary partial closure of Murray Road to traffic from **Monday 24th of November to Monday 1st December** to enable the repair to half of the speed hump adjacent to the Community Hall.

Motorists and residents using Murray Road are to take extra care when using the road during this period.

The Shire of Christmas Island apologises for any inconvenience caused by the road closure.

Enquiries in relation to the road closure should be directed to the CEO at the Shire of Christmas Island on 9164 8300 (ext. 235).

David Price
Chief Executive Officer



圣诞岛郡
公告

38/25

2025年11月17日

临时部分道路封闭 - MURRAY ROAD

由于本周可能出现恶劣天气，默里路临时部分封闭的日期已作调整。

根据《1995年西澳大利亚地方政府法案》第3.50条规定，现正式通知：默里路（MURRAY ROAD）将于**11月24日（周一）至12月1日（周一）**期间实施临时部分封闭，以维修社区礼堂旁半幅减速带。

在此期间，通行默里路的驾驶员及居民需特别注意道路情况。

圣诞岛郡对道路封闭带来的不便深表歉意。

有关道路封闭的咨询事宜，请致电圣诞岛郡首席执行官**9164 8300（转235）**。

大卫·普莱斯
首席执行官



**SHIRE PULAU
NOTIS UMUM**

38/25

17 November 2025

PENUTUPAN SEPARUH JALAN SEMENTARA - MURRAY ROAD

Disebabkan kemungkinan cuaca buruk minggu ini, tarikh penutupan sementara Murray Road telah ditukar.

Selaras dengan seksyen 3.50 Akta Kerajaan Tempatan 1995 (WA, CI), dengan ini notis diberikan untuk penutupan sementara Jalan Murray kepada lalu lintas dari **Isnin 24 November hingga Isnin 1 Disember** untuk membolehkan pembaikan separuh bonggol laju bersebelahan dengan Community Hall.

Pemandu dan penduduk yang menggunakan Murray Road perlu lebih berhati-hati apabila menggunakan jalan tersebut sepanjang tempoh ini.

Shire Pulau Krismas memohon maaf atas sebarang kesulitan yang disebabkan oleh penutupan jalan ini.

Pertanyaan berhubung dengan penutupan jalan ini hendaklah ditujukan kepada Ketua Pegawai Eksekutif di Shire Pulau Krismas di 9164 8300 (sambungan 235).

David Price
Ketua Pegawai Eksekutif